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Distributionsliste: 
Forældrebestyrelsens medlemmer 
 
Referent:  
Mette Østergaard 

 

Nr. Emne Ansvarlig 

0. Mødedeltagere 
Trine Gram, Camilla Møller Madsen, Mette Oster Østergaard, Lene Kamp Kronholm, 
Kasper Kvistgaard Christensen, Pia Brønden, Sara Dyrvig, Simone Lindekilde, Jette Toft 
 

 

1.  Godkendelse af referat fra sidst 

Godkendt 

 

 

2.  Siden sidst – hvad er vi optagede af 

Nyt fra Børnehaven 

Kids er på sit højeste. Første scoringsmøde 13/10, og første tilsyn 25/10.  

Pædagogisk fredag hvor alle stort set fik hentet børn tidligt. God tid til at 

snakke og vende nogle ting. Mest af alt det øverste børnesyn. Hvad vil RKSK 

gerne, og hvordan forholder børnehaven sig til det.  
 

 
Nyt fra Dagplejen 

I gang med at lave en ny skrivelse omkring heldagslegestuen som skal foregå 

på skolen. Der bliver skruet op for temperaturen og bliver bestilt nogle stole. 

Nye hold til legestue i børnehaven - to og to. Der er mulighed for at melde sig 

på, såfremt en dagplejer er forhindret i at deltage af den ene eller anden årsag.  

Lige PT under ledelse af Helle Lundsgaard. 
 

 

Nyt fra forældrene 

Musikforeningen - undres over at de ikke længere skal komme i huset og lave 

musik med børnene. Argumentet herfor er prisen. Lene Kamp undersøger 

sagen med Linda. Det startede som et tilbud til forældrene, med 

forældrebetaling. 

Nyt fra leder 

- Dato for tilsynsmøde d. 25.10.22 kl. 8.30-11.00. Børnehaven holder fast i 

tilsynsmødet på trods af Jettes sygemelding. Tilsynsførende udefra er 

Anna Riis Nielson. KIDS skal ses som et udviklingspotentiale, og ikke 

som en “løftet pegefinger.” Til tilsynet er en fra forældrebestyrelsen 
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inviteret med. Et mødeforum hvor tilsynsførende kommer og giver sin 

tilbagemelding. Lene deltager ved mødet. 
 

- Jette er sygemeldt på deltid pga. stress. Nogle opgaver er uddelegeret 

til Line - sekretær på skolen, og Helle Lundsgaard som har ledelsen af 

dagplejen.  

  

3.  Konstituering af bestyrelsen 

Formand: Trine Gram 

Næstformand: Lene Kamp 

Sekretær: Mette Østergaard 
 

 

4.  Underskrift af tavshedserklæringer 

+ Dropboks 

+ næste års mødedatoer. Møderne starter kl 19.00. 

 

5.  Gennemgang af Forretningsorden, Styrelsesvedtægt og Byrådets Børne- og 

Familiepolitik 

• Se den reviderede udgave i dropbox.  

Børnefamilie politik og styrelsesvedtægterne udskydes til næste gang, så vi kan 

forberede os. 

 

6.  Lukkedage det næste år 

Der er PT en afstemning ude hos forældrene som løber til 17. Oktober. Der er 

overvejende stemning for at vi holder de to uger lukket, med mindre der er en 

stor gruppe forældre der er uenige, og afhængigt af argumentationen herfor. 

Vi vil hellere holde børnene i Spjald børnehave, end sende dem ud af byen 

sammen med en personale. 

 

 

7.  Evaluering af Arbejdslørdag  

Vi nåede i mål med arbejdsopgaverne. 

Hvordan når vi længere ud til forældrene til næste år?  

• vi skal være ude i bedre tid. Punktet skal på dagsordenen allerede i 

december, så vi kan finde en dato i god tid.  
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• Det er bedre at datoen ligger i foråret, så børnene får glæde af 

forbedringerne hen over sommeren. 

• Forslag om at arbejdsdagen ligger fredag fra middag og frem. Evt. Starte 

allerede om formiddagen, og inddrage børnene. 

8.  Principper for den gode overgang 

• Overgangen fra dagpleje til børnehave 

o Information om hvilken stue barnet skal gå på i så god tid som 

muligt, i umiddelbar forlængelse af indmeldelsen 3 mdr. før 

opstart.  

• Overgangen til Solbærstuen 

o Mange gode oplysninger om hvordan det er at være solbærbarn 

til forældremødet. Forslag om opstartsmøde/fyraftensmøde for 

solbærforældre inden opstart. Som det er nu er det kun hvert 

andet år man er rundt på stuerne til forældremøderne.  

 

 
 
 


